
Bestyrelsesmøde AAGS - referat 

Dato: 06.05.2025 

Deltagere: Henriette, Michelle og Troels 

• Godkendelse af referat og dagsorden 

Godkendt 

• Nyt fra juniorklubben 

Filmhygge lavet om til fællesspisning d. 14. maj  

Bestyrelsen opfordrer til at prøve at arrangere kæpheste arrangement for at se hvad interessen er 

(i forhold til evt at sælge kæphestespringene)  

 

• Nyt fra springudvalg 

Opfølgning på kæphestespring og evt salg til køb af alm spring – juniorklubben beholder indtil 

videre springene sommeren over. Hvis interessen for kæphestespring ikke er der, sælges de  

Springbane blev d.d. flyttet uden bestyrelsen blev klar over det, på Jørgens opfordring med hjælp 

fra to praktikanter – derfor blev det også meldt lidt sent ud på Facebook at den var blevet flyttet 

Til vinter bliver nogle af stævnebommene lavet om til træningsbomme – mere om dette til vinter 

Udvalget har søgt stævner for Q4 2025 

 

• Nyt fra dressurudvalg 

Intet nyt da Mette, deres kontaktperson, ikke deltager i mødet 

 

• Nyt fra cafeteriaudvalget 

Referat fra møde mellem bestyrelsen og udvalg (hvor Michelle og Henriette deltog) er fremlagt – 

der blev bl.a. snakket om og besluttet at udvalget bestemmer menuen i cafeteriaet og der kommer 

en hhv sommer- og vintermenu. Der blev snakket om mad til frivillige og hvordan dette bedst 

håndteres (madbilletter). Kasseapparatet bliver opdateret inden næste stævne så det kan bruges til 

bedre opfølgning af hvad og hvor meget der sælges i cafeteriaet. 

Bestyrelsen laver udkast til madbilletter som fremlægges og godkendes på næste møde og bruges 

ved springstævne i juli 

Bestyrelsen beslutter ny regel i cafeteria – altid 1 ”ansvarlig”/tovholder på vagten 

 

• Nyt fra regnskab 

Der følges op på MitID-overdragelse fra tidligere revisor til klubben og ny revisor 

Revisor arbejder stadig på Q1 regnskab pga manglende adgange m.m., bl.a. MitID 

 



• Nyt fra Grimbühler 

Bilag til lejekontrakt er sendt til underskrift, da denne er nødvendig for at søge fonde m.m.  

 

• Nyt fra DRF/D4 

D4 låner rytterstue til distriktsmøde d. 23/10 uden beregning – AAGS sørger for mad som distriktet 

betaler for 

 

• Nye arrangementer 

Shetlænder-dommereksamen 23.11 

Shetlænder-kåring 19.07 – nyt ridehus lukkes d. 18. fra kl 16 for at de kan pynte op. De aftaler 

boksleje med Jørgen. AAGS holder cafeteriaet åbent 

DOA hoppekåring 29.06 – Henriette følger op om denne stadig er aktuel 

 

• Emner til drøftelse 

Klubben skifter ikke internetudbyder men bliver hos Fibia 

Sommerplan for ridehus – spring fortsætter med uge-opslag administreret af Troels men der åbnes 

for det alle ugens dage med undtagelse af fast undervisning tirsdag+torsdag eftermiddag/aften, og 

man kan altid gå derud og springe uden at ”booke” men er der booket, har denne ’førsteret’. 

Dressur og løsspring laves der udkast til og diskuteres i Bestyrelsen uden for møderne så det kan 

komme op hurtigt. Der åbnes for at fri undervisning må foregå på udendørsbanen eller gammelt 

ridehus, og der låses for fast undervisning onsdag og torsdag 

Nye sponsorer/aftale med Cady skilteservice – der arbejdes på at få de sidste aftaler op 

Zakobo (alternativ til Klubmodul) – bliver et nej tak pga pris og behovet for deres funktioner indtil 

videre 

Ridehus regler – der vil blive opdateret lidt på reglerne. Se opslag på Facebook samt hjemmesiden 

Suppleanter med til møderne – godkendes. Henriette informerer suppleanterne. Får ikke 

stemmeret såfremt noget skal stemmes om og fremmøde er frivilligt. Der foreslås 

vedtægtsændring så der bliver mulighed for en suppleant under 18. Drøftes tættere på næste års 

generalforsamling 

Lotteri – Formand er blevet gjort opmærksom på at vi skal være obs på regler ved lotterier, f.eks. 

tombola m.m., da dette skal indberettes til nogle myndigheder i henhold til spilleregler  


